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J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2012. június 15-én 11,00 
órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Kapuszta Lászlóné, Mertlik Ferenc, Szalatnainé 
Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú képviselő-testület 4 tagja 
Meghívottak: 
Pusuma Pál – roma nemzetiségi önkormányzat elnöke 
Koncz Anita körjegyző 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Kapuszta Lászlóné és  Mertlik Ferenc képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 17/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. június 15-i ülése 
napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
 
1./ A vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet módosítása 

   Előterjesztő: polgármester 
 2./ Az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet   megalkotása 

  Előterjesztő: polgármester 
3./ A lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítása 

   Előterjesztő: polgármester 
 4./ A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerződés 
                  megszüntetése 
   Előterjesztő: polgármester 
 5./ A települési szilárd hulladék szállítását és kezelését végző új közszolgáltató  
                 kiválasztása 
   Előterjesztő: polgármester 
 6./ Együttműködési megállapodás megkötése Erdőtarcsa Község Szlovák Nemzetiségi 
                 Önkormányzatával 
   Előterjesztő: polgármester 
 7./ Együttműködési megállapodás megkötése Erdőtarcsa Község Roma Nemzetiségi  
                 Önkormányzatával 
   Előterjesztő: polgármester 
 8./ 2012. évi nemleges Közbeszerzési Terv  
   Előterjesztő: körjegyző 
 9./ Gyermekvédelmi beszámoló a 2011. évről 
   Előterjesztő: körjegyző 
 10./ Egyebek  
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NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont  
A vagyongazdálkodás szabályairól szóló rendelet módosítása 
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden képviselő-testületi tag megkapta az írásos előterjesztést, 
kéri a képviselő-testületi tagok észrevételeit, javaslatait ezzel kapcsolatban. 
 
Koncz Anita körjegyző: A nemzeti vagyonról szóló törvény 2. számú melléklete felsorolja a 
nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű vagyontárgyakat. Ezen felül a képviselő-
testületeknek is lehetőséget ad arra, hogy az eddig forgalomképtelennek minősített 
vagyontárgyak közül helyi szinten kiemelt jelentőségű vagyontárgyat jelöljön meg.  
Nem javasolnak ilyen vagyontárgyat megjelölni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a rendeletmódosítást az 
előterjesztésnek megfelelően fogadják el. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal megalkotta 10/2012. önkormányzati rendeletét az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosításáról 
 
 
2./ napirendi pont 
Az anyakönyvi eljárás egyes díjairól szóló rendelet   megalkotása 
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: Az előző testületi ülés előtt minden képviselő megkapta az írásos 
anyagot, melyet megtárgyaltak. A rendelet-tervezet véleményeztetésre került az 
önkormányzat honlapján. Vélemény, észrevétel ezzel kapcsolatban nem érkezett. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Az előterjesztett formában javasolja a rendeletet elfogadásra. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 11/2012. önkormányzati 
rendeletét az egyes anyakönyvi események engedélyezésének szabályairól, valamint az 
azokért fizetendő díjak mértékéről 
 
Nagy Attiláné polgármester: Javasolja a képviselő-testületi tagoknak, hogy a 3.,4. és 5. 
napirendi pontok tárgyalására együttesen kerüljön sor, mert a három napirend szervesen 
összetartozik. 
 
 
3./ napirendi pont 
A lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítása 
 
4./ napirendi pont 
A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel kötött közszolgáltatási szerződés megszüntetése 



 4 

 
5./ napirendi pont 
A települési szilárd hulladék szállítását és kezelését végző új közszolgáltató kiválasztása 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden képviselő-testületi tag előtt ismeretes, hogy a Kaposvári 
Városgazdálkodási Zrt. írásban felmondta a közszolgáltatási szerződést. Ez a szolgáltató a 
környéken 26 településen rendelkezett szerződéssel. Jelenlegi információ szerint már csak 10 
település van a környéken, akikkel még nem került közös megegyezéssel megszüntetésre a 
szerződés. Ragaszkodhatott volna az önkormányzat a hat hónapos felmondási idő 
letöltéséhez, de ebben az évben mindenképp kellett volna közszolgáltatót váltani. 
 
A közös megegyezéssel történő megszüntetés mellett szól még az is, hogy amennyiben 
létrejön a szerződés, akkor a Kvg. Zrt. eltekint a díjkompenzáció önkormányzat általi 
megfizetésétől, illetve semmilyen további követelést nem támaszt az önkormányzat felé. 
 
Tavaly novemberben a megküldött következő évi díjkalkulációban jelentős, csaknem 100 %-
os mértékű díjemelés volt várható a 2012. évre. A szemétszállítási díj mérséklése ügyében 
egyeztető tárgyalások folytak a szolgáltatóval még karácsony és újév között is. Ennek 
eredményeképpen a céggel már 50 % körüli emelésben megegyezett volna az önkormányzat, 
ha nem módosítják a hulladékgazdálkodási törvényt. E módosítás szerint a 2012. évi 
szemétszállítási díjak befagyasztásra kerültek, és csak maximum a 2011. évi díjakat lehetett 
helyi rendeletben megállapítani. 
 
Ekkor döntött úgy a cég, hogy felmondja a szerződést, mert itt  az országos szinthez képest  
alacsonyabbak voltak a díjak, emelést a törvényi korlátok miatt nem lehetett végrehajtani. 
Tájékoztatása szerint a településen folytatott szemétszállítás gazdaságtalan, ráfizetéses a cég 
számára, és ilyen körülmények között tovább nem tudja vállalnia a szolgáltatást. Jelentős 
továbbá a cég kintlévősége, mivel nagyon sokan nem fizetik a szemétszállítási díjat. Ez az 
önkormányzat számára igen kedvezőtlen döntés, hiszen 2010. márciusában 2014. december 
31-ig szóló közszolgáltatási szerződés került aláírásra. 
 
Az elmúlt hetekben már alvállalkozóként a Mül Transport Kft. végezte a szállítást, amely cég 
vezetőjével két hónapon keresztül tárgyalt az önkormányzat, hogyan tudnák továbbvinni 
zökkenőmentesen a közszolgáltatást. Folyamatosan folyt az alku a minél alacsonyabb ár 
érdekében. Sajnos a tárgyalások folyamán csak lassanként derült fény arra, hogy a velük való 
szerződés megkötése esetén, az önkormányzatnak kellene beszedni a díjat, illetve az 
önkormányzattal fizettetné meg a kintlévőségeket, sem ingyenes lomtalanítást nem vállal. Az 
önkormányzat jelen helyzetben egyiket sem tudja  felvállalni, sem személyi, sem pedig anyagi 
forrás nem áll erre rendelkezésre. 
 
A hét település: Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Palotás, Kisbágyon, Szirák és Bér volt érintett a 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel a közszolgáltatási szerződés megszüntetésével. Ennek 
érdekében több céget is megkerestek az önkormányzatok és árajánlatot, illetve szerződés-
tervezetet kértek tőlük. Látható volt, hogy az érintett hét település csak együttesen tud 
haladni, hiszen egyik szolgáltató sem volt hajlandó egy-két önkormányzattal szerződést kötni, 
csak akkor hajlandóak szállítani ezekről a településekről, ha több település is szerződést köt 
velük. Ekkor elkezdődött az önkormányzatok és a szolgáltatók között az  áralku. 
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A Biopannónia Kft. csak Palotásról vállalta volna a szállítást, mert a többi településnek nagy a 
kintlévősége. 
 
A Lőrinci cég szolgáltatása esetén az önkormányzatnak kellett volna vállalni a díjbeszedést, 
melyet felvállalni jelen helyzetben nem tud. 
 
A Mül Transport Kft.  az önkormányzat egyéb elvárásait nem tudta teljesíteni. Szerződés-
tervezetet nem volt hajlandó küldeni, sem beszedni nem akarta a díjakat, a kintlévőségeket is 
az önkormányzatra terhelte volna. Tudomásunk szerint kis cég, a gépparkja sem nagy, talán 
két autójuk van, nem tűntek teljes körűen felkészültnek újabb hét településen végzendő 
szolgáltatásra. 
 
Az ASA-val való szerződéskötés a magasabb díj, és amiatt nem előnyös, hogy az 
önkormányzatra hárította volna a kintlévőségek megfizetését. 
 
Csak egy fél éves szerződés megkötéséről van szó, jövőre lehet, hogy hatósági ára lesz a 
szemétszállításnak. Nem érti, hogy miért kellett december végén befagyasztani az árakat, ha 
április 15-i hatállyal feloldotta és  maximum 650 Ft-os ürítési díjat engedett megállapítani a 
kormány. Lehet, hogyha nincsenek ezek a törvényi módosítások a Kvg. Zrt. nem mondja fel a 
szerződést. 
 
Amennyiben hajlandó az önkormányzat a Kvg. Zrt-t a felmondási idő letelte előtt elengedni, 
akkor eltekint a díjkompenzáció érvényesítésétől, és minden egyéb követeléstől. 
 
Az AVE július 1-től tudná végezni a szemétszállítás, így lehet, hogy kiesne 1-2 hét, de nem 
biztos. Kérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogyan döntsenek ez ügyben. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: A legtöbb helyen nem lesz gond, de néhány helyen rengeteg 
lesz a szemét, ha kimarad szemétszállítás. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Megoldás lehetne az is, ha a kuka mellé zsákban is kitehetnék a 
felgyülemlett szemetet. Amennyiben konkrétan meg tudnak valamit, akkor a lakosság felé ki 
kellene szórólapozni. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: A Mül Transport Kft végezte a mostani lomtalanítást? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Igen, a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt alvállalkozójaként. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: Nem tudja, hogy ez a cég hogyan képzeli el a lomtalanítást, mert 
tömörítős autóval jöttek. Gyakorlatilag semmit nem lehet kitenni, mert nem tudják elvinni. Ha 
kitenne egy heverőt nem tudnák elszállítani. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Tudomása szerint a Kvg. Zrt. autójával jöttek lomtalanítani. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: Nyilván egy kis cég, már most sem tudja ellátni a  feladatát,. 
Hogyan vállalna fel újabb településeket? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Előnyös lenne, ha a települések valamilyen szinten egységesen 
lépnének. Az ASA négy településnél kevesebbre nem is vállalta a szállítást. Egyik 
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önkormányzatnak érdemesebb volna velük szerződést kötni, de egyedül mégsem tud 
szerződni, mert így nem vállalja a cég. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Melyik az érintett hét település? 
 
Nagy Attiláné polgármester: A Kvg. Zrt. a környéken már az összes szerződést megszüntette, 
csak a hét településsel folynak még  tárgyalások: Erdőtarcsa, Kálló, Vanyarc, Szirák, Bér, 
Palotás, Kisbágyon. 
Az AVE kiválasztása mellett szól, hogy ugyanazokkal a feltételekkel tudja biztosítani a 
szolgáltatást, mint a Kvg. Zrt. Továbbá egyik legfontosabb érv, hogy fél évre senki nem tudott 
volna kukát biztosítani. Itt esély van arra, hogy meg tudnak abban egyezni, hogy az AVE a 
KVG Zrt. kukájában elszállítaná a szemetet, és ez a lakosság számára többletköltséget nem 
jelentene. A kukák jelenlegi bruttó értéke: kb. 4000 Ft a 120 literes, és kb. 3000 Ft a 60 literes 
edényzeté. 
Új kukát ennyiért nem lehetne venni. Megvásárolhatná a lakosság is, akár részletre is, de 
tudják, hogy ezzel a pluszkiadással nem mindenki terhelhető, van  aki képtelen lenne 
kifizetni. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Úgy kellene, hogy legkésőbb december 31-ig kifizetnék a 
lakosok, akár több részletben is a kukák fennmaradó díját. 
 
Szalatnainé Podonyi Mária képviselő: Lesz aki majd visszadja a kukát, mert nem tudja 
megvásárolni. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: A havi számlákhoz is hozzátehetné a cég a kuka díját. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Szerinte egyik cég sem fog fél évre ezzel foglalkozni. A 
közszolgáltatási szerződés 2014. december 31-ig került megkötésre, addigra került volna 
kifizetésre a kuka is. Minden cég egységes edényekben akar szállítani. 
Egységesen kell kezelni a településen a kuka ügyet, vagy mindenkitől visszaveszi a Kvg. Zrt. 
vagy senkitől sem. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: Nem emelős karú gépjárművel szállítanak, gyakorlatilag nincs 
jelentősége, hogy miből öntik ki  a szemetet. 
Véleménye szerint ilyen olcsón nem lehet kukát vásárolni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: A temetői konténer és az üveges konténerek kérdését is le kell 
tisztázni. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Mérős rendszert akarnak bevezetni a kukásautókon. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: Szerinte abból nem lesz semmi. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Húsz évre Hejőpapihoz van kötve kb. 88 önkormányzat. Itt 
nagyon magas a lerakási díj, 10.500 Ft/tonna. Tudomása szerint Jobbágyiban jóval olcsóbb. 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Arról volt szó hogy bezárják a Jobbágyi hulladéklerakót is, 
ezért szerződött Hejőpapihoz az önkormányzat. 
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Szalatnainé Podonyi Mária: Úgy hallotta, hogy az építési hulladékért még fizetni is fognak, ha 
valaki leadja. Nagyon jó ötletnek tartja. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Közös megegyezéssel meg kellene szüntetni a közszolgáltatási 
szerződést a Kvg. Zrt-vel, új szerződés kellene kötni a kiválasztott új szolgáltatóval, jelen 
esetben az AVE Hevesi Városfenntartó Kft-vel, illetve meg kell emelni a szemétszállítási díjat 
arra az összegre, amelyet a kiválasztott új közszolgáltató ajánlott meg. 
 
Azzal is nyertek a lakosok, hogy nem a hulladékgazdálkodási törvény hatályba lépésével, 
április 15-től került megemelésre a díj, hanem csak július 1-től fognak már emelt díjon 
számlázni. Amennyiben nem történt volna szolgáltató váltás, akkor már április 15-től meg 
kellett volna emelni a díjakat. Tudja, hogy sokak számára, már az eddigi szemétszállítási díj is 
magas volt, de nem tud mit tenni, országos szinten nagyon elszabadultak árak, és ez jövőre 
előre láthatóan még rosszabb lesz  
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatokat hozta: 
 
 18/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt-vel, 2010. március 09-én létrejött, települési szilárd 
hulladék összegyűjtésére és ártalmatlanítására történő elszállítására kötött 
közszolgáltatási szerződést 2012. június 15-i hatállyal, a közszolgáltatási szerződés 
15.1 pontja alapján közös megegyezéssel megszünteti. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
A megállapodás aláírásának feltétele, hogy a szolgáltató kijelenti: az önkormányzattal 
szemben sem díjkompenzációs, sem díjhátralékból eredő, sem egyéb követelése nincs. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
19/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 
Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2012. 
július 01-től 2012. december 31-ig terjedő időszakra közszolgáltatási szerződést köt az 
AVE Hevesi Városfenntartó Kft-vel (székhelye: 3360 Heves, Károlyi Mihály út 15.) 
települési szilárd hulladék összegyűjtésére és ártalmatlanításra történő elszállításra. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a közszolgáltatási szerződés 
aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Nagy Attiláné polgármester: Mivel az AVE-vel kerül megkötésre a közszolgáltatási 
szerződés, ezért az általa megajánlott díjakat javasolja elfogadásra. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 12/2012. önkormányzati 
rendeletét a lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapításáról 
 
 
6./ napirendi pont 
Együttműködési megállapodás megkötése Erdőtarcsa Község Roma Nemzetiségi 
Önkormányzatával 
(Előterjesztés és a megállapodás a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Nagy Attiláné polgármester: Minden testületi tag megkapta írásban az együttműködési 
megállapodás tervezetet. Várja az ezzel kapcsolatos észrevételeket, javaslatokat. 
 
Koncz Anita körjegyző: Együttműködési megállapodás eddig is volt a települési és a 
kisebbségi önkormányzatok között, de mivel változtak a számlavezetési és egyéb pénzügyi 
szabályok ezért szükséges volt teljes körűen áttekinteni. Az új nemzetiségi törvény szerint 
biztosítani kell a nemzetiségi önkormányzatok számára egy irodahelyiséget, a testületi 
működéssel kapcsolatos feladataik elvégzéshez, ennek lehetőségét a megállapodásba is be 
kellett venni. Eddig is biztosította a körjegyzőség hivatala a nemzetiségi önkormányzatok 
működéséhez szükséges segítséget. 
Előírás, hogy minden év január 15-ig kerüljön sor a megállapodás felülvizsgálatára, melyet 
szükség szerint módosítani lehet. 
Kérdezi a roma nemzetiségi önkormányzat elnökét, hogy a megállapodással kapcsolatban 
van-e valamilyen észrevétele. 
 
Pusuma Pál elnök: Elolvasta a megállapodás tervezetet, ellenvetése nincs, egyetért a benne 
foglaltakkal. Eddig is megkapták a szükséges segítséget, úgy gondolja, hogy ezután is 
zökkenőmentesen fognak zajlani az együttműködés. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testületi minősített többségű szavazással, 4 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 20/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Erdőtarcsa 
Község Önkormányzata és Erdőtarcsa Község Roma Nemzetiségi Önkormányzata 
közötti együttműködési megállapodás tervezetet és az alábbiakról határozott: 
1. A Képviselő-testület az együttműködési megállapodást a határozati javaslat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az együttműködési 

megállapodás aláírására. 
3. A Képviselő-testület felkéri a körjegyzőt, hogy a döntésről Erdőtarcsa Község 

Roma Nemzetiségi Önkormányzatát tájékoztassa. 
 
7./ napirendi pont 
Együttműködési megállapodás megkötése Erdőtarcsa Község Szlovák Nemzetiségi 
Önkormányzatával 
(A megállapodás a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Nagy Attiláné polgármester: Mindkét nemzetiségi önkormányzattal ugyanolyan feltételekkel 
kerülne sor a megállapodás megkötésére. A szlovák nemzetiségi önkormányzat elnöke jelezte, 
hogy nem tud megjelenni a képviselő-testületi ülésen, de mivel a tervezethez semmilyen 
észrevételt nem tett, azért a megállapodást az előterjesztett formában javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többség szavazással 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 21/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta Erdőtarcsa 
Község Önkormányzata és Erdőtarcsa Község Szlovák Nemzetiségi Önkormányzata 
közötti együttműködési megállapodás tervezetet és az alábbiakról határozott: 
1. A Képviselő-testület az együttműködési megállapodást a határozati javaslat 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 
2. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az együttműködési 

megállapodás aláírására. 
3. A Képviselő-testület felkéri a körjegyzőt, hogy a döntésről Erdőtarcsa Község 

Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatát tájékoztassa. 
 
8./ napirendi pont 
2012. évi nemleges Közbeszerzési Terv 
(Közbeszerzési terv a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: Erdőtarcsa községben a 2012. évi közbeszerzési terv nemleges,  
mivel egyik beszerzés sem haladja meg a közbeszerzési értékhatárt. Két árubeszerzés lesz az 
idén: a kisgépes és a biztonságtechnikai beszerzés, melyek együttes összege sem haladja meg 
a közbeszerzési értékhatárt, így közbeszerzési eljárás lefolytatás nem szükséges. 
Természetesen, amennyiben az év folyamán újabb beszerzés is megvalósulna, akkor a terv 
módosítása is szükségessé válhat. De előreláthatólag más beszerzésre az idei évben nem 
nyílik lehetősége az önkormányzatnak. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 22/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Erdőtarcsa község 2012. 
évi Közbeszerzési Tervét elfogadja. 

 
9./ napirendi pont 
Gyermekvédelmi beszámoló a 2011. évről 
(A beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Koncz Anita körjegyző: A gyermekvédelmi törvény előírásának megfelelően az idén is 
elkészítésre került az előző évről a gyermekvédelmi beszámoló. A beszámoló az előző évek 
gyakorlatának megfelelően került elkészítésre, melyet minden testületi tag írásban megkapott. 
Kéri a beszámolóval kapcsolatos észrevételeket. 
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Kapuszta Lászlóné képviselő: A 19 éven felüliek is részesülhetnek saját jogon 
gyermekvédelmi kedvezményben? 
 
Koncz Anita körjegyző: Azok a fiatal felnőttek részesülhetnek 18 éves kor felett 
gyermekvédelmi kedvezményben, akik nappali tagozaton folytatnak tanulmányokat 
középiskolában, vagy felsőoktatásban. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 23/2012. (VI.15.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi 
gyermekvédelmi beszámoló megtárgyalta és azt elfogadja. 
 

10./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Nagy Attiláné polgármester: A VOLÁN-től érkezett egy levél, melyben azt írják, hogy 
visszafordulásra alkalmas buszforduló nincs a településen, ezért azt kérik, hogy építsünk 
buszfordulót, vagy biztosítsunk a biztonságos tolatáshoz megfelelő személyzetet. 
Azt válaszolta, hogy az önkormányzat szűkös anyagi helyzetére tekintettel a buszforduló 
kiépítésére nincsen lehetőség, személyzetet sem tud biztosítani, mivel az önkormányzatnak 
alkalmazottai nincsenek. 
 
A pályázaton nyert összegből a traktor és a kisgépek beszerzésre kerültek, már a kifizetési 
kérelmet is benyújtották az MVH felé, hiszen a pályázat utófinanszírozású, így az 
önkormányzat pénze benne áll a kifizetésig. 
 
El kell dönteni, hogy a másik traktornak mi legyen a sorsa: felújításra kerüljön, vagy pedig 
eladják. Meg kellene nézetni egy szakemberrel, hogy érdemes-e rá költeni. 
 
A biztonságtechnikai berendezések felszerelése előreláthatólag augusztus 31-ig meg fog 
valósulni. 
 
Szolgálati lakásnál megtörtént a kerítés lefestése. 
 
Az óvodánál a külső állagmegóvás 30 ezer forintba került. Szükséges lenne, hogy belül is 
legalább a konyha javítása, festése megtörténjen. 
 
Mi legyen a romos épületekkel? Felszólítsák a tulajdonosokat, vagy az építésügyi hatóságon 
keresztül intézkedjenek? 
 
Kapuszta Lászlóné képviselő: Véleménye szerint felszólító levelet kell írni az érintett 
ingatlantulajdonosoknak, határidő megjelölésével. Amennyiben a felszólításnak nem lesz 
eredménye, akkor forduljon az önkormányzat az építéshatósághoz. 
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Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
                                                                 Kmf. 
 
 
 
 
                       Nagy Attiláné                                                 Koncz Anita 
                        polgármester                                                    körjegyző 
 
 
 
                                    Kapuszta Lászlóné            Mertlik Ferenc 
                                             jegyzőkönyv-hitelesítők 


